
P R O T O K O Ł Nr VII/2015
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu ,

odbytej w dniu 24 marca 2015r.
w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu

w godz. 13.00 do 15.30

Ad. 1.
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia VII. Sesji Rady Miejskiej
w Ogrodzieńcu
Powitał wszystkich zebranych:
- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,
- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak,
- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia,
- Sołtysów Gminy Ogrodzieniec,
- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,
- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec.
Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu.

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa
przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali
powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli

ü zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad,
ü projekty uchwał będące przedmiotem obrad.

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji
uczestniczyło 15 radnych , co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt porządku obrad Radni otrzymali w
materiałach sesyjnych, po czym zapytał czy będą zgłaszane wnioski dot. porządku
sesji.
Wniosków nie było
Porządek obrad został przegłosowany i przyjęty jednomyślnie przez radnych 14
głosami.

Porządek obrad wg którego była prowadzona sesja przedstawiał się następująco :
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 grudnia 2014r.
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy w

przedmiocie najmu lokalu w budynku stanowiącym własność Gminy
Ogrodzieniec położonym w Gieble na czas oznaczony do pięciu lat.



6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy terenu stanowiącego własność Gminy Ogrodzieniec położonego w
Ogrodzieńcu, na czas oznaczony do dwóch lat.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu.

8. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ogrodzieniec”.

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i
porządku na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec.

10. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości
zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczaną przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji osobom fizycznym,
które wykonały zadania służące ograniczeniu niskiej emisji na terenie Gminy
Ogrodzieniec.

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu
Śląskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem budowy
chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Podzamcze, Gmina
Ogrodzieniec.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach przychodów, dochodów i
wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2015 rok.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Ogrodzieniec na lata 2015- 2026.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/22/2014 Rady Miejskiej w
Ogrodzieńcu z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie emisji obligacji oraz zasad
ich zbywania, nabywania i wykupu.

16. Interpelacje i zapytania radnych.
17. Wnioski i oświadczenia.
18. Zamkniecie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 grudnia 2014r.

Protokół z sesji z dnia 29 grudnia 2014r zostały przyjęty przez radnych bez uwag,
jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych.

Ad 4.
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.

21 lutego w Ryczowie odbyły się uroczyste obchody 71. rocznicy pacyfikacji wsi. z tej
okazji w kościele parafialnym w Ryczowie zostało odprawione nabożeństwo w
intencji pomordowanych oraz odbyła się uroczysta akademia w Szkole Podstawowej
w Ryczowie. Przybyli goście i mieszkańcy wsi złożyli kwiaty i zapalili znicze pod
mogiłą na Skale.

w dniu 27 lutego nastąpiło przekazanie mamie trojaczków z Ogrodzieńca wózka
dziecięcego ufundowany przez Gminę w drodze uchwały podjętej przez Radę



Miejską. Wózek dla trojaczków jest wielofunkcyjny , gdy dzieci są malutkie będzie
służył jako typowy wózek dla niemowląt ,a gdy maluchy podrosną przekształcony
zostanie na spacerowy . w zestawie wózka znajdują się także 3 foteliki - nosidełka do
samochodu.

w dniu 3 marca w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu odbyło się spotkanie z
radnymi, sołtysami i mieszkańcami . Zapoznano zebranych z dotychczasowymi
rezultatami prac geologicznych prowadzonych w ramach Projektu Olza przez HDI
Rathdowney oraz przestawiono plany na przyszłość. Badania dot. rud cynku i ołowiu
na terenie Łaz Zawiercia i okolic Markowizy, Jozefowa.

7 marca w hali Gimnazjum w Ogrodzieńcu odbyły się rozgrywki II Turniej Piłki
Halowej jednostek OSP o puchar Burmistrza, zorganizowany przez zarząd miejsko-
gminny OSP w Ogrodzieńcu. W turnieju udział wzięły wszystkie jednostki z terenu
gminy Ogrodzieniec.. Zwyciężyła drużyna OSP Gulzów.

12 marca odbył się ustny przetarg publiczny na sprzedaż autobusu marki Autosan –
ginbus ,którego cena wywoławcza wyniosła 11 tyś zł. Podczas postępowania
przetargowego sprzedano ginbusa za kwotę 13 tyś zł.

w dniu 21 marca w Katowicach odbyły się obchody Dnia Przyjaźni Polsko –
Węgierskiej, wśród oficjalnych uroczystości przy udziale Prezydenta
Rzeczypospolitej Polskiej Bronisława Komorowskiego oraz Prezydenta Węgier
Jánosa Adera, dokonano odsłonięcia pomnika Henryka Sławika i Józefa Antalla,
Odbył się też uroczysty koncert w wykonaniu Narodowej Orkiestry Symfonicznej
Polskiego Radia w Katowicach oraz liczne wydarzenia towarzyszące, w tym przegląd
kina węgierskiego.

Na zakończenie Burmistrz serdecznie zaprosił wszystkich mieszkańców na
Wielkanocny Jarmark, w dniu 29 marca br. (Niedziela Palmowa) na Placu
Piłsudskiego w Ogrodzieńcu. Podczas Jarmarku można będzie odwiedzić stoiska z
rękodziełem artystycznym, odbędzie się też sprzedaż świątecznych specjałów,
pokazy i konkursy dla dzieci. Jarmark Wielkanocny to druga tego typu impreza
plenerowa organizowana w naszym mieście – w grudniu 2014r. w tym miejscu po raz
pierwszy mieliśmy Jarmark Bożonarodzeniowy.

Ad 5
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy w
przedmiocie najmu lokalu w budynku stanowiącym własność Gminy
Ogrodzieniec położonym w Gieble na czas oznaczony do pięciu lat

Uzasadnienie merytoryczne do uchwały przedstawił Burmistrza MiG Pan Andrzej
Mikulski , który miedzy innymi poinformował że dotychczasowa umowa z Orange
Spółka Akcyjna w sprawie najmu pomieszczenia o powierzchni w budynku
komunalnym w Gieble ul. Dworska 4, wygasła i w dniu 11.02.2015r.wpłynęło pismo w
sprawie przedłużenia umowy na dalszy okres.



Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VII /49/ 2015 została przyjęta.

Ad 6
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy terenu stanowiącego własność Gminy Ogrodzieniec położonego w
Ogrodzieńcu, na czas oznaczony do dwóch lat.

Uzasadnienie merytoryczne do uchwały przedstawił Burmistrza MiG Pan Andrzej
Mikulski, który miedzy innymi poinformował - dotychczasowa umowa z firmą
Remondis wygasa 28.02.2015r. Dzierżawca jest zainteresowany dalszą dzierżawą i
zawarciem umowy na okres 24 miesięcy. Zmiana numeru działki nastąpiła w związku
z podziałem (decyzja Starosty Zawierciańskiego Nr 1/2014 z dnia 17.06.2014r. o
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej).

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VII / 50/ 2015 została przyjęta.

Ad 7.
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu.

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski dla wyjaśnienia podał - Regulamin Rady
Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu,
uchwalony został uchwałą Nr 1/2015 Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu w dniu 11 marca 2015 r. Do kompetencji

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vii_49_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vii_50_2015.pdf


Rady Miejskiej należy zatwierdzenie tego Regulaminu. Regulamin omawiany był
podczas posiedzeń Komisji Rady i został pozytywnie zaopiniowany po wprowadzeniu
korekty dot. zwoływania posiedzeń Rady Społecznej SPZOZ na wniosek 3 członków,
poprzednio był zapis że na wniosek 4 członków.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VII /51/ 2015 została przyjęta.

Ad 8.
Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ogrodzieniec”.

Burmistrz MiG omówił projekt uchwały, między innymi zaznaczył, że w związku z
ustawą o ochronie zwierząt Rada Gminy corocznie określania w drodze uchwały, do
program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ogrodzieniec w 2015 roku, stanowi
załącznik do niniejszej uchwały. Obejmuje on swoim zakresem realizację takich
zadań jak: zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom, miejsca w schronisku,
sprawowanie opieki nad kotami wolno żyjącymi w tym ich dokarmianie, odławianie
bezdomnych zwierząt, obligatoryjną sterylizację lub kastrację zwierząt w
schroniskach, poszukiwanie nowych właścicieli dla bezdomnych zwierząt, usypianie
ślepych miotów, opiekę nad bezdomnymi zwierzętami gospodarskimi, zapewnienie
opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt,
edukacja mieszkańców w zakresie opieki nad zwierzętami i przepisów dotyczących
tej dziedziny. Projekt programu został przekazany został do zaopiniowania
powiatowemu lekarzowi weterynarii, dzierżawcom zarządcom obwodów łowieckich,
działających na obszarze Gminy Ogrodzieniec oraz organizacjom społecznym,
których statutowym celem jest ochrona zwierząt, działające na terenie Gminy
Ogrodzieniec.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vii_51_2015.pdf


Głosów „Za” - 13
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 1
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VII /52/ 2015 została przyjęta.

Ad 9.
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i
porządku na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec

Burmistrz MiG omówił dwa kolejne projekty uchwał, które są ze sobą związane, a
mianowicie: regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy
Ogrodzieniec, oraz projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów w zamian za
uiszczaną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami
komunalnymi.
Burmistrz między innymi powiedział – od stycznia br. obowiązuje znowelizowana
ustawa dot. utrzymania porządku i czystości w gminie. Zobowiązani jesteśmy
dostosować nasze uchwały do wymogów ustawy oraz wychodząc naprzeciw
oczekiwaniom i sugestiom mieszkańców chcemy wprowadzić nieco więcej niż
ustawa narzuca, chcemy wprowadzić propozycje, które wydaje się będą służyć
poprawie funkcjonowania systemu .
Proponowane zmiany ;
- zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów komunalnych. Nowa ustawa
wprowadziła obowiązek wywozu odpadów komunalnych z posesji z terenów
miejskich co dwa tygodnie, a z terenów pozamiejski tj sołectw dopuszcza raz w
miesiącu. Propozycja, aby w całej gminie zrobić jednakowo co dwa tygodnie wywóz
odpadów zarówno w mieście jak i na wsiach.
- nie można różnicować stawek za wywóz odpadów dla mieszkańców dlatego na
poprzedniej sesji wprowadziliśmy już jednolita dla wszystkich stawkę 8 zł i zmuszeni
byliśmy zrezygnować z ulgi dot. niższych opłat za odbiór odpadów w rodzinach
powyżej 5 osób ,
- obowiązek segregacji odpadów komunalnych Wcześniej było że segregowane
odpady tańsze , a niesegregowane wyższa opłata obecnie odpady muszą być
segregowane a jeśli nie to będą kary za niesegregowane odpady.
- gminy mają obowiązek przyjmować wszystkie odpady segregowane, wcześniej
mieliśmy możliwość zamawiania dodatkowego pojemnik - jeśli ktoś miał więcej
śmieci zamawiał za dodatkowa opłatę dodatkową usługę (dodatkowy pojemnik)
Obecnie nowela wprowadziła obowiązek zbierania przez gminy wszystkich odpadów
dlatego wykreśla się dodatkową opłata za dodatkowy pojemnik.
- odpady zielone co dwa tygodnie od marca do listopada będą odbierane ,
- zwiększyliśmy częstotliwość funkcjonowania punktu selektywnej zbiórki odpadów
punktu segregacji będzie czynny w soboty od 8 do 18 w okresie letnik , a w okresie
zimowym od 8-15 i w poniedziałki wprowadzono dodatkowo od 8-15
Nowości w regulaminie :
- zbieranie dodatkowo tektury, papieru i metalu,

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vii_52_2015.pdf


Odpady mieszane, osobno popiół proponujemy aby był zbierany po to, aby cena
wywozu była niższa bowiem odbiór i składowanie na wysypisku popiołu jest drogie i
jeśli byłby razem z innymi odpadami zmieszany cena odbioru takich odpadów byłaby
wyższa . Były sugestie zwiększenia częstotliwość wywozu popiołu , szczególnie w
okresie zimy on nie mieści sie w pojemnikach - proponujemy odbiór popiołu przez
cały rok z tym, że w okresie zimowym co dwa tygodnie , a w okresie letnim 1 raz na 3
miesiące,

Radny Janoska Jerzy - na komisjach sprawa popiołu była omawiana - chodzi o
osoby, które do celów grzewczych używają ekologicznego paliwa i popiołu nie będą
mieć, kosz będzie pusty ale trzeba będzie płacić takie same opłaty. Częstotliwość
wywozu również wpływa na wysokość opłaty dlatego sugerował aby jeszcze
przemyśleć , przedyskutować pewne kwestie. Te wszystkie zmiany do regulaminu
spowodują zwiększenie opłat , skoro zwiększymy zakres usług opłaty również się
zwiększą . Proponował aby jeszcze dopracować ten regulamin.

Burmistrz ponownie wyjaśnił - nowela ustawy zobowiązuje nas do wprowadzenia
takich samych opłat dla wszystkich. Częstotliwość wywozu dla terenów miejskich
zgodnie z ustawą ma być co dwa tygodnie, a w terenach pozamiejskich ustawa
dopuszcza raz w miesiącu. Zaproponowaliśmy aby w całej gminie w mieści i
sołectwach wprowadzić jednakowo co dwa tygodnie. Opłata tez ma być jednakowa
dla wszystkich bez względu na to czy pojemnik będzie pełny czy pusty.
Sprawa popiołu – jeśli będzie on zmieszany z innymi odpadami to się przekłada na
cenę. Nie ma obowiązku segregowania popiołu, on może być zmieszany z innymi
odpadami ,ale wówczas cena będzie wyższa bowiem składowanie popiołu na
wysypisku jest kosztowne, i chodzi o to, że jeśli firma zapłaci za wszystkie odpady
mieszane tak jak za składowanie popiołu wpłynie to wówczas na cenę odbioru
odpadów, dlatego jest sens aby segregować popiół

Radny Janoska J. - mieszkańcy którzy zainwestowali i korzystają z ekologicznego
ogrzewania będą pokrzywdzeni bowiem popiołu mieć nie będą ale płacić za niego
muszą.

Burmistrz - nie musimy oddzielać popiołu od odpadów , to jest nasza propozycja -
chodzi o stworzenie warunków takich aby usługa była niższa, gmina ma obowiązek
sfinansować cały system , a nie jesteśmy w stanie tego tak podzielić żeby
zróżnicować i wprowadzić inne ceny dla tych co popiołu maja dużo , niewiele lub
wcale go mieć nie będą. Staraliśmy się wyciągnąć wnioski z tego co było dotychczas
oraz z sugestii mieszkańców co zrobić aby było lepiej, ale nie wszystko jest nasza
propozycja bowiem są jeszcze ustawowe obowiązki, które gmina spełnić musi np. w
mieście co dwa tygodnie wywóz jest obowiązkiem, natomiast segregacja popiołu to
nasza propozycja i stworzenie warunków aby nie wzrosła cena, ale nie jesteśmy w
stanie stwierdzić dzisiaj jaka ta cena będzie, ona powinna równoważyć koszty
funkcjonowania systemu, jeśli nie zrównoważy trzeba będzie dopłacać z budżetu



gminy. Dziś mamy w budżecie zaplanowane srodki na ten cel wg  stawki obecnie nas
obowiązującej tj 8 zł .

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 10
Głosów „Przeciw” - 1
Głosów „Wstrzymujących się” 4
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VII /53/ 2015 została przyjęta.

Ad 9.
Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów w zamian za
uiszczaną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie
odpadami komunalnymi.

Projekt uchwały był omawiany w poprzednim punkcie , projekt został odczytany przez
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 10
Głosów „Przeciw” -1
Głosów „Wstrzymujących się”4
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VII /54/ 2015 została przyjęta.

Ad 10.
Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji osobom
fizycznym, które wykonały zadania służące ograniczeniu niskiej emisji na
terenie Gminy Ogrodzieniec.

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza , a następnie odczytany przez
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do projektu uchwały.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vii_53_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vii_54_2015.pdf


Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się”1
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VII /55/ 2015 została przyjęta.

Ad 11.
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu
Śląskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem budowy
chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Podzamcze,
Gmina Ogrodzieniec.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 15
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VII /56/ 2015 została przyjęta.

Ad 12.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach przychodów, dochodów i
wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2015 rok.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią Annę Kuźniak , a
następnie odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę
Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 15
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VII /57/ 2015 została przyjęta.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vii_55_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vii_56_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vii_57_2015.pdf


Ad 13.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Ogrodzieniec na lata 2015- 2026.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią Anne Kuźniak , a
następnie odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę
Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 15
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VII /58/ 2015 została przyjęta.

Ad 14.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/22/2014 Rady Miejskiej w
Ogrodzieńcu z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie emisji obligacji oraz zasad
ich zbywania, nabywania i wykupu.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 1
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VII /59/ 2015 została przyjęta.

Ad 15.
Interpelacje i zapytania radnych.

Rozpoczął się sezon rowerowy, a my nie mamy miejsc do parkowania rowerów w
miejscach publicznych – na przystankach autobusowych, a przede wszystkim koło
Kościoła Parafialnego w Ogrodzieńcu.

Właściciele i użytkownicy pawilonów handlowych przy Placu Wolności proszą o
usunięcie znaków zakazu zatrzymania i postoju na ulicy (Pl. Wolności) wzdłuż
Biedronki. Klienci oraz użytkownicy pawilonów narzekają na utrudnienia w

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vii_58_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vii_59_2015.pdf


parkowaniu na ww. ulicach, są narażeni na niepotrzebne mandaty. Natomiast na ul.
Południowej na wysokości Biedronki obowiązuje ruch dwukierunkowy, samochody
parkują tam po stronie prawej, co znacznie utrudnia ruch, czasami uniemożliwiając
przejazd. Mieszkańcy proszą o ustawienie właśnie tam znaków zakazu zatrzymania i
postoju.

W imieniu mieszkańców bloku 13 i 14 ul. Słowackiego oraz zamieszkałych pod
lasem, zwracam się z prośbą o zamontowanie lampy w środkowej części ulicy. Ze
względu na brak oświetlenia mieszkańcy mają utrudnione codzienne funkcjonowanie,
dojazd do mieszkań i posesji oraz zagrożone bezpieczeństwo. W związku z czym,
bardzo proszę o zamontowanie długo oczekiwanej lampy, jeśli byłaby możliwość to
lampy podwójnej.

W związku z interwencją mieszkańca Gulzowa właściciela nieruchomości przy ulicy
Młodzieży 53, która ulega częstym podtopieniom, proszę p. Burmistrza o wystąpienie
z wnioskiem do Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu o niezwłoczne podjęcie
działań w celu wykonania odwodnienia wzdłuż jezdni. Mieszkańcy Żelazka, a w
szczególności osoby korzystające z ulicy Grabowej zwracają się z prośbą o
utwardzenie tej gruntowej drogi żwirem lub innym materiałem drogowym (w chwili
obecnej ulica ta jest poszerzona i po deszczach ciężko jest się poruszać, gdyż robi
się breja).

 Mieszkańcy Ryczowa Kolonii zwracają się z prośbą o oczyszczenie działek
gminnych z samosiejek oraz chaszczy. Jest to działka na ulicy Pileckiej (znajduje się
tam studnia gromadzka) oraz działka na ulicy Wolności sąsiadująca z budynkiem
OSP i placem zabaw. Jest to również wizerunek sołectwa.

Mieszkańcy Ryczowa ulicy Basztowej zwracają się z pytaniem, kiedy będzie
oświetlona cała ta ulica. Proszę rozważyć możliwość założenia dodatkowej lampy
przy posesji naprzeciwko p. Marcinkowskich ze względu na częste kradzieże
samochodów. (Grochowiecka) Jest zakupiona maszyna do zamiatania. Czy mogłyby
skorzystać z niej sołectwa?

Brakuje kilku koszy na śmieci przy ulicy Olkuskiej. Jest problem z quadami, które
rozjeżdżają naszą Jurę i stwarzają niebezpieczeństwo dla spacerujących osób.
Proponuje wyjść z wnioskiem do Policji, aby zwiększyć ilość patroli w miejsca, gdzie
się poruszają kierowcy quadów.

W imieniu mieszkańców sołectwa Fugasówka i Markowizna, w odpowiedzi na pismo
Państwa J. i Ł. Dziąbek: jaka jest możliwość budowy bocznej drogi ul.
Poniatowskiego od nr 109 do 119. Jaka jest możliwość likwidacji torowiska na
Markowiźnie. Wnioskuję o usunięcie lub zgłoszenie do Powiatowego Nadzoru
Budowlanego gruzowiska przy byłym Domu Kultury na Fugasówce. W związku z
powstałym wysypiskiem śmieci na Fugasówce przy ul. Mickiewicza/ Kolejowa proszę
o usunięcie ww śmieci. Proszę o interwencje na Policji w sprawie powstałych dzikich
wysypisk.

Odpowiedzi Burmistrza:
Parking dla rowerów – w ramach zakupów, które w najbliższym czasie będziemy
dokonywać na place zabaw i zagospodarowanie miejsc publicznych znajdą się



również stojaki do parkowania rowerów dla trzech miejsc w centrum Ogrodzieńca.
Opracowujemy projekt organizacji ruchu dla Placu Wolności i przyległych ulic, który
po pozytywnej opinii Policji zostanie zatwierdzony przez Starostwo Powiatowe w
Zawierciu. Likwidacja znaku nie jest możliwa, bez aktualizacji projektu organizacji
ruchu. Pragnę nadmienić, że parkowanie na drodze jednokierunkowej, to jak było to
już przypominane na poprzedniej sesji, zgodnie z kodeksem drogowym możliwe jest
po lewej stronie ulicy i nie musi być specjalnie oznaczone dodatkowymi znakami
pionowymi. Kierowcy powinni się do tego przyzwyczaić.
 Sprawa nielegalnego parkowania przy ul.Południowej rozwiąże się z chwilą
zakończenia remontu chodników przy tej ulicy. Prace już trwają.

Oświetlenie na ul. Słowackiego - obowiązkiem gminy jest zapewnienie oświetlenia
ulicznego. Nie dotyczy to oświetlenia prywatnych posesji lub terenów osiedlowych
wewnętrznych wspólnot mieszkaniowych czy spółdzielczych. Jeśli droga wewnętrzna
zostanie przekazana na cele publiczne gminne, wówczas będzie możliwe
podłączenie do gminnego oświetlenia ulicznego.
Kilka lat temu wraz z przedstawicielami zarządcy drogi (PZD w Zawierciu) brałem
udział w wizji w terenie, gdzie występują podtopienia na ulicy Młodzieży w Gulzowie.
Obiecano wówczas rozwiązanie problemu odwodnienia drogi powiatowej. Zwrócę się
ponownie do Powiatowego Zarządu Dróg o rozwiązanie tego problemu. Na ulicy
Grabowej w Żelazku zebraliśmy skarpę na prośbę pana sołtysa. Nie było wówczas
mowy o utwardzaniu podłoża ale tylko o poszerzeniu drogi. Obecnie okazuje się, że
potrzeba kilkaset ton tłucznia żeby rozwiązać problem miękkiego gruntu w miejscu
wykonanych robót. Jeśli wykonamy te prace, to braknie nam środków na remonty
innych zaplanowanych dróg gminnych, na których w odróżnieniu od ul.Grabowej
panuje większe natężenie ruchu. Będziemy rozwiązywać tę sprawę w miarę naszych
możliwości, priorytetem będą jednak drogi wcześniej zaplanowane.

Za wszystkie prace, które zlecamy z zakresu utrzymania czystości i zieleni w gminie
płacimy firmom zewnętrznym. Jeśli środków wystarczy, to prace w Ryczowie Kolonii
zostaną zlecone.

Z oświetleniem na ulicy Basztowej i Grochowieckiej w Ryczowie nie było do tej pory
problemów. Sprawa zostanie zbadana, priorytetem są jednak zaplanowane
wcześniej dobudowy punktów świetlnych w Kiełkowicach, Ogrodzieńcu, Ryczowie
Kolonii, Żelazku.

Zamiatarka jest wykorzystywana na bieżąco w miarę potrzeb. W chwili obecnej
pracuje w Ogrodzieńcu. Gdy ulice zostaną pozamiatane, skierowana zostanie na
teren sołectw.

Kosze na śmieci przy ulicy Olkuskiej ostatnio były ustawiane. Jeżeli jest taka
potrzeba to zwiększymy ich ilość.

Problem z quadami istnieje od lat i do tej pory trudno go rozwiązać. Do lasu wjeżdżać
pojazdami mechanicznymi nie wolno i zasadę tę należy stosować. Przekażę to na
Policję.

Boczny odcinek ul.Poniatowskiego na Fugasówce zostanie wyrównany i utwardzony.
Teren torowiska na Markowiźnie jest możliwy do odbudowy. Temat dzikich wysypisk



jest częstym tematem interpelacji. Trudno jest egzekwować usunięcie nielegalnego
wysypiska jeśli nieznany jest sprawca. Sprawę śmieci na ul. Kolejowej przekażemy
na Policję. Ze strony Gminy deklaruję, że ten teren zostanie posprzątany.

Ad 16.
Wnioski i oświadczenia.

Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku składania przez radnych
oświadczeń majątkowych. Stosowne druki oświadczeń zostały przekazane
wszystkim radnym Rady Miejskiej.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował o rozpatrzeniu przez Komisje
pisma pana Bednarza Edmunda - pismo zostało rozpatrzone w obecności
wnioskodawcy, treść odpowiedzi udzielonej przez komisje została odczytana na
sesji.

Ad 17.
Zamkniecie obrad.

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku
z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.
Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.
Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 15.30

Podpis protokolanta: Podpis przewodniczącego obrad:


